
Protokoll

Årsmöte i Godegårds älg- och kronskätselområde den 23:e augusti 2023 .

1. Val av mötesordförande och sekreterare samt två just©ingsmän att jämte ordförande
justera protokollet. Till ordförande valdes Anders Åneklint, till sekreterare valdes Bo
Larsson, till justeringsmän valdes Joel Olofsson och Johan Hultqvist.

2. Sorn röstlängd antogs närvarolistan, 45 st röster närvarande

3. Kallelse till årsmötet godkändes

4. Förelagd dagordning godkändes.

5. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs och godkändes. Förvaltningsberättelserna
för åren 21/22 och 22/23 föredrogs och godkändes.

6. Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes.

7. Resultat o balansräkning godkändes.

8. Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades med tillägget att samrådsmöte med markägarna
fortsättningsvis skall ske varje år. Under hösten kornmer styrelsen att presentera en ny
hemsida, där styrelsens arbete kan följas,

9, Val av ordinarie styrelseledamöter på två år. Gustaf Törnqvist, Tomas Johansson och
Markus Grenestam föreslogs och valdes. Som suppleanter föreslogs och valdes:
Anton Linder på två år. Urban Folkesson på ett år, som fyllnadsval efter Andreas
Vångell som avgått på egen begäran,

10. Val av ordförande fram till nästa årsmöte. Tomas Johansson valdes.

11. Till ordinarie revisorer för kommande räkenskapsår valdes Anders Åneklint och Klas
Axelsson. Som suppleanter valdes Johan Andersson och Anders Gårdstrand.

12. Till valberedning på ett år valdes Anton Sjölund (sammankallande), Johan Hultqvist
och Stellan Axelsson

13. Brehult har utgått på egen begäran. Braskhult – Rådåsa har tillkommit och blir ett nytt
jaktlag.
Vishult har gravt misskött sina åligganden. Två alternativ finns:
1. De ar vara kvar förutsatt att Godegård ÅSo-Kso mr en ny kontaktperson. Men

mr inte fälla något vuxet kronvilt eller älg utan endast kalv, eller ådra sig någon

varning under innevarande jaktår.
2. Uteslutning.
Förslag 1 vann gehör med 31 röster för. 4 röster föredrog förslag 2. 10 valde att lägga
ner sina röster.



14. Älgskötselplan, avskjutning och resultat av inventeringar föredrogs.

15. Beslutade avskjutningsregler och tilldelning gällande älg kommer att skickas ut
tillsammans med protokollet.

Rapportering av avskjutningsresultat kan endast ske via e-post. Rappontelefonen är
borttagen. Redovisning av kvarvarande tilldelning och fällda djur kommer framöver
endast redovisas via hemsidan

Motion om att jakt på älgkalv skall ske från 8:e oktober utan restriktioner till dess att

kvoten är fylld, bifölls med röstsifhoma 3 1 för och 14 emot.

16. Motion angående flyginventering föreligger. Den totala kostnaden är enligt offert
1 50.000 kronor och går endast att utföra vid tillräckligt snödjup.
Tack vare spillningsinventering och observationer har vi en bra av älgstammen.
Motionen avslogs med tillägget att styrelsen kan lyfta frågan på AFO-nivå då det
krävs större arealer för att kunna göra en rättvisande flyginventering.

17. Årsavgift som tidigare 200 kronor per jaktlag

18. Övriga frågor:

En s.k. lathund presenterades där det framgår vilka åtagande allajaktlag har. Den
kommer att skickas ut i samband med protokollet.
Paragraf 28 gicks översiktligt igenom, dvs hur man förfar vid rovdjursangrepp på
tamdjur.
Vi tipsades om att även kunna använda Holmens m fl jaktrapportsystem gratis,
kallat '’Viltrapport:

19. Genomgång av ny kronskötselplan, avskjutning och resultat av inventeringar
föredrogs.
Det blev en stunds diskussion kring hur den nya planen, med kraftigt ökad
avskjutning, tillkommit. Mötet godkände styrelsens förslag. Förslaget är förankrat och
beslutat av länsstyrelsen.

20. Beslutade avskjutningsregler och tilldelning gällande kronvilt kommer att skickas ut
tillsammans med protokollet,

Rapportering av avskjutningsresultat kan endast ske via e-post. Rapporttelefonen är
borttagen. Redovisning av kvarvarande tilldelning och fällda djur kommer framöver
endast redovisas via hemsidan.

21. Övriga frågor

5 st provytor har under våren/försommaren upprättats för att se betestryck på
gräsvallar och skog. Ca 30% var nedbetat på vallar och mest där dowilt är
etablerat .

Styrelsen ska se över våra stadgar avseende kronvilt. Kronvilt fanns inte i området
då stadgarna upprättades.



Frågan om hur jaktlagen ser på utftxldng av vilt kom upp. Mötet enades om att cbt
är en fråga för respektive markägare att ta ställning till.

22. Till firmatecknare Rlr att utföra värzbankärenden valdes
Ordföranden Tomts Johansson
710916-2094

och kassör Gustaf Tömqvist
710821-203 1

23. Ordföranden avslutade mötet

Vid protokollet:

Bo Larsson

Ordförande

Justeringsman

Joel Olofsson

Justeringsman


